
Emlékeztető
A KHK 2024. szeptember 30-án tartott üléséről

Meghívott vendég: Gyüre Attila

Napirend előtt:

● Varga Viktor kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



Napirendi pontok:

1. Varga Viktor előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(184./2024 KHK határozat)

2. Varga Viktor előterjesztette a szeptember 23-án megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(185./2024 KHK határozat)

3. Varga Viktor beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Kari Tanácson történtekről.
● Beszámolt a legutóbbi EHK és Elnökök üléséről.
● Beszámolt a legutóbbi Elnöki értekezleten történtekről, ahol szó volt a:

■ BME Jeges Est eseményről,
■ Egy új összegyetemi esemény létrehozásáról,
■ Gödi BME Németh Endre Mérőtelep és Oktatási Központ

látogatásával kapcsolatos beosztásokról,
■ Az ország Egyetemi Hallgatói Képviseletei elnökeinek és a

HÖOK-nak a Kulturális-és Innovációs Minisztériummal történt
egyeztetésről.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az október 18-ai GTK Oktatási dékénhelyettesével tartott

megbeszéléséről, amin szó esett a:
■ Heller Farkas ösztöndíjról,
■ Kari Kreditátviteli Bizottság működéséről,
■ Mobilitási ablak hirdetéséről.

● Beszámolt Tanulmányi ösztöndíj osztás eredményeiről, az eredmények
hallgatókkal való megosztásáról.

● A hamarosan megrendezésre kerülő Szakfelelősi értekezlet témaköreiről.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a szeptemberi dokumentáció sikeres lezajlásáról.
● Beszámolt a Hallgatók az Oktatásért ösztöndíjjal kapcsolatos

fejleményekről.
● Beszámolt a Kari BME pályázat bírálásával kapcsolatos teendőkról.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Rendszeres Szociális ösztöndíj végleges eredményeiről,

valamint az ahhoz tartozó felszólalásokról.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Kolimpia rendezvény jegyszűréseivel kapcsolatban.
● Beszámolt a GTK Sportnappal kapcsolatos tevékenységeiről.



● Beszámolt a GTK Gólyabállal kapcsolatos tevékenységeiről.
● Beszámolt a kari szakkollégiumok költségvetési igényeivel kapcsolatban.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Kollégiumi Bentlakási Megállapodással kapcsolatos

tevékenységeiről.
● Beszámolt a 2024/2025 őszi félév kollégiumi férőhelyosztásával

kapcsolatban, a jogorvoslati eljárás keretein belül jelentkezett hallgatókkal
kapcsolatban.

● Tájékoztatta a Képviseletet, a kollégiumi parkolási jogosultságok szorgalmi
időszakban történő módosításának lehetőségéről.

● Beszámolt a kollégiumon belüli költözésekkel kapcsolatos teendőiről.

9. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Ismertette az október 16-án megrendezésre kerülő ERASMUS Mobility

Meet Up eseménnyel kapcsolatos tudnivalókat.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyabállal kapcsolatos szervezési munkálatairól.
● Ismertette a Rendezvényszervező Csoport tervezett esemény sorozatának

koncepcióját.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Az előző EHK ülésen többek között szó esett a:

■ Bihari Péter egyetemi trendekkel kapcsolatos kimutatásairól,
■ Erasmus pályázatot nyert hallgatókról,
■ Az EHK-ban történt pozíció változásokról,
■ A következő TEDxBME időpontjáról,
■ A BME Jeges Est szervezéséről,
■ Egyetemi Nyílt Napról,
■ OHV eredményekről,
■ Az Oktatási Igazgatóság bővüléséről.

● Beszámoltak a legutóbbi szenátus ülésen történtekről, ahol többek között a
közelgő SZMR módosításról volt szó.

12. Előterjesztések:
● Rátz Borbála előterjesztette javaslatát a Dizájner pályázat eredménye a

2024/25/1 időszakra vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(186./2024 KHK határozat)

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a 2024 őszi GTK Sportnap tervezett
költségvetésére vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(187./2024 KHK határozat)

● Pinti Panka Rebeka előterjesztette javaslatát a Tankörvezetői pályázat
eredménye a 2024/25/1 időszakra vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(188./2024 KHK határozat)

● Pinti Panka Rebeka előterjesztette javaslatát az Oktatási és Szakmai
Bizottság 2024/25/1-es félévre vonatkozó céljaira vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(189./2024 KHK határozat)

● Darvalics Liza előterjesztette javaslatát a Pályázati Bizottság 2024/25/1-es
félévre vonatkozó céljaira vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(190./2024 KHK határozat)

13. Egyebek:
● Bátai Anna beszámolt a Rendezvényszervező Csoporttal kapcsolatos

tevékenységeiről.
● Lendvay Tardos beszámolt a GTK Őszi Sportnap szervezésével

kapcsolatban, valamint a legutóbbi Sportszervező Csoport Ülésen
történtekről.

● Pinti Panka Rebeka beszámolt az idegennyelvi központ szakbizottság
ülésén történtekről, valamint beszámolt a legutóbbi KOB ülésen
történtekről.

● Szőllősy Blanka előterjesztette javaslatát a 2024 Őszi GTK Tisztújító Kari
Hallgatói Fórum időpontjára vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(191./2024 KHK határozat)

● Vörös István Andor beszámolt a Mentorgárdával kapcsolatos
tevékenységeiről.

Az ülés időtartama: 4 óra 30 perc (18:00-22:30)
A következő ülés ideje: 2024. 10. 07. 18:00 óra



Budapest, 2024. szeptember 30.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök

Határozatok:

Határozati
szám Határozat szövege

Eredmény
Végrehajtásért

felelősIgen Nem Tartózk
odás

Érvényt
elen

184.
A GTK HK elfogadta a 2024.
szeptember 30-ai ülés napirendi

pontjait.
14 0 0 0 Varga Viktor

185.
A GTK HK elfogadta a 2024.

szeptember 23-ai ülés
emlékeztetőjét.

14 0 0 0 Varga Viktor

186.
A GTK HK elfogadta Dizájner
pályázat eredményét a 2024/25/1

időszakra vonatkozóan.
14 0 0 0 Rátz Borbála

187.
A GTK HK elfogadta a 2024 őszi

GTK Sportnap tervezett
költségvetését.

14 0 0 0 Tóth Márton

188.
A GTK HK elfogadta a

Tankörvezetői pályázat eredményét a
2024/25/1 időszakra vonatkozóan.

14 0 0 0 Pinti Panka Rebeka

189.
A GTK HK elfogadta az Oktatási és
Szakmai Bizottság 2024/25/1-es

félévre vonatkozó céljait.
14 0 0 0 Pinti Panka Rebeka

190.
A GTK HK elfogadta a Pályázati
Bizottság 2024/25/1-es félévre

vonatkozó céljait.
14 0 0 0 Darvalics Liza

191. A GTK HK elfogadta az 2024 Őszi
GTK Tisztújító Fórum időpontját. 14 0 0 0 Szőllősy Blanka



Mellékletek:

● 2024. szeptember 23. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_09_30
● Dizájner pályázat eredménye a 2024/25/1 időszakra
● 2024 őszi sportnap tervezett költségvetése
● Tankörvezetői pályázat eredménye a 2024/25/1 időszakra vonatkozóan
● Az Oktatási és Szakmai Bizottság 2024/25/1-es félévre vonatkozó céljai
● A Pályázati Bizottság 2024/25/1-es félévre vonatkozó céljai


